

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: METHAQ REAL ESTATE INVESTMENT Date: 14-05-2024 05:02:23 PM Subject: Appointment of Chairman and Vice Chairman of the B</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: ميثاق للاستثمارات العقارية التاريخ: 14-05-2024 05:02:23 PM الموضوع: تعيين رئيس ونائب رئيس مجلس الإدارة</p>
<p>The members of the Board of Directors decided to elect the Jordan Islamic Bank, represented by Mr. Omar Khaled Rashid Agha, as Chairman of the Board of Directors, and to elect Mr. Muhammad Mahmoud Issa Dhiyab as Vice Chairman of the Board of Directors. The Board members decided to appoint Mr. Mohamed Malik Mohamed Saada as Secretary of the Board of Directors</p>	<p>حيث قرر السادة أعضاء مجلس الإدارة إنتخاب السادة البنك الاسلامي الاردني ويمثله السيد عمر خالد رشيد أغا رئيسه لمجلس الإدارة وإنتخاب السيد محمد محمود عيسى ذياب نائبه لرئيس مجلس الإدارة . وقرر السادة أعضاء المجلس تعيين السيد محمد مالك محمد سعادة أمين سر مجلس الإدارة</p>
<p>14-05-2024</p>	<p>14-05-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Malik Mohammad Saadeh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Malik Mohammad Saadeh</p>